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مردی برای تمام فصول

هرمزگان من-  شرکت آلومینیوم المهدی بنا بر اعلام سازمان مدیریت 
صنعتی،  با جهشی چشمگیر در میان 100 شرکت برتر کشور بر اساس 

اطلاعات مالی سال 1399 قرار گرفت.
حمید مهتدی مدیرعامل شرکت آلومینیوم المهدی در تشریح این خبر 
و  اطلاعات  پایش  از  پس  ایران  صنعتی  مدیریت  سازمان  داشت:  بیان 
بررسی شاخص های 500 شرکت بزرگ کشور، شرکت  آلومینیوم المهدی 

را در میان 100 شرکت برتر کشور قرار داد.
یا  کشور  پیشرو  شرکت  هفتمین  را  المهدی  آلومینیوم  شرکت  وی   
هفتمین شرکت با بیشترین رشد رتبه در میان 500 شرکت مورد ارزیابی 
معرفی کرد و افزود: بررسی کنندگان معیار اصلی در انتخاب شرکت های 
پیشرو را تغییر رتبه طی یک سال عنوان کرده اند که شرکت آلومینیوم 

المهدی با صعودی 26 پله ای در رتبه هفتم بیشترین صعود قرار گرفت.
مهتدی در ادامه اظهار داشت: امسال 9 شرکت جدید توانستند به جمع 
100 شرکت برتر کشور اضافه شوند که شرکت آلومینیوم المهدی نیز در 
زمره ی آنان قرار داشت و در این فرصت باید از تمام مدیران، مهندسان، 
کارگران و کارکنان این مجموعه که با تلاش شبانه روزی این افتخار را 

رقم زدند، صمیمانه تشکر کنم.
وی میزان فروش سال 1399 شرکت آلومینیوم المهدی را بیش از 52 
هزار میلیارد ریال عنوان کرد و گفت: پویایی و ایجاد رونق تولید بدون 
تلاش شبانه روزی و پشتیبانی مدیران و مسئولان کشوری و استانی میسر 
نبود و جا دارد تا این موفقیت را به تمام افرادی که ما را در نیل به این 
المهدی  آلومینیوم  امیدوارم  و  کنم  عرض  تبریک  کردند،  یاری  توفیق 
بتواند مایه ی افتخار صنایع کشور در بازارهای داخلی و بین المللی باشد.

فارس  خلیج  اقتصادی  ویژه  منطقه  مدیرعامل  من-  هرمزگان 
بر اهمیت آموزش مدیران در حوزه ی پدافند غیرعامل تأکید 
کرد و گفت: یکی از راه های اعتمادسازی در سرمایه گذاران و 
از مهم ترین راهکارهای افزایش سرمایه پذیری توجه بیشتر به 

مباحث پدافند غیرعامل است.
»محسن  سردار  بازدید  حاشیه  در  طهرانی«  خلج  »حسن 
از  کشور  غیرعامل  پدافند  سازمان  رئیس  جانشین  ساسانی« 
حوزه ی  مباحث  اهمیت  بر  تأکید  با  نشستی  ودر  منطقه  این 
اجرای  برای  که  همان گونه  داشت:  بیان  غیرعامل،  پدافند 
طرح های توسعه ای پیمانکار آب، گاز و برق جذب می کنیم باید 
در تمامی این حوزه ها گروهی نیز مباحث پدافند غیرعامل را 

بررسی کنند تا خطرات به حداقل برسد.
تکمیل  برای  مقابل سرمایه گذارانی که  در  ما  اضافه کرد:  وی 
و  داریم  را می گذارند، مسئولیت  دارایی خود  تمام  پروژه  یک 
باید اعتماد آنان را جلب کنیم و یکی از راه های اعتمادسازی در 
سرمایه گذاران و از مهم ترین راهکارهای افزایش سرمایه پذیری 

توجه بیشتر به مباحث پدافند غیرعامل است
ضمن  سپس  فارس  خلیج  اقتصادی  ویژه  منطقه  .مدیرعامل 
تشریح اهمیت پدافند غیرعامل برای ایجاد توسعه ی اقتصادی، 
تصریح کرد: در زمینه ی پدافند غیرعامل باید مسئله ی آموزش 

را بیش ازپیش مدنظر قرار دهیم.
وی در پایان بر حاکم شدن نگاه تخصصی در حوزه ی پدافند 
غیرعامل تأکید کرد و گفت: شاید برخی از مدیران ما از سطح 
بحث  در  مدیریتی  راهکارهای  باید  اما  نباشند  آگاه  تهدیدات 
آموزش مورداستفاده قرار گیرد تا نگاه تخصصی آنان ارتقا یابد.

 ضرورت توجه به مسائل پدافندی  درهرمزگان
جانشین رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشورنیزدر این نشست 
اقتصاد در  این که در شرایط کنونی دشمن در حوزه  بیان  با 

حال ایجاد چالش است، گفت: امروز نوع تهدیدات تغییر کرده 
است و هر کجا جنگی اتفاق می افتد باید فرماندهی مرتبط با 

آن در رأس قرار گیرد. 
پدافند  سازمان  در  این که  بیان  با  ساسانی«  »محسن  سردار 
غیرعامل واحدی برای رصد فعالیت سایر کشورها در زمان صلح 
و جنگ وجود دارد، بیان داشت: این واحد تجزیه وتحلیل داده ها 
را انجام و در اختیار فرمانده برای اجرایی کردن عملیات قرار 
می دهد و باید بپذیریم اطلاعات مربوط به حوزه بازار و تجارت 
مهم است و رقبای ما نیز همواره سعی دارند تا هر چه سریع تر 

به داده ها دسترسی پیدا کنند.
و  کسب وکار  حوزه  در  می توانند  کشورهایی  کرد:  اضافه  وی 
فعالیت های تجاری باقی بمانند که دسترسی دقیق تری به داده 

و اطلاعات مربوط به بازار را داشته باشند.
جانشین رئیس سازمان پدافند غیرعامل تصریح کرد: امروز نوع 
تهدیدات تغییر کرده است و هر کجا جنگی اتفاق می افتد باید 

فرماندهی مرتبط با آن در رأس قرار گیرد.
را  بیشترین ضعف ها  ما  اقتصادی  اظهار داشت: در عرصه  وی 
داریم و هم اکنون دشمنان درحال ضربه زدن به حوزه اقتصاد  
ما هستند و رقبا نیز در بازار ما را به چالش می کشند.وی در 
ادامه بر موقعیت استراتژیک هرمزگان تأکید کرد و گفت: 50 
در صد صادرات و واردات کشور در هرمزگان اتفاق می افتد و 
تأمین می شود و  استان  این  نیز در  ۴0 درصد سوخت کشور 
همین موارد ضرورت توجه به مسائل پدافندی را در هرمزگان 

بیش از پیش برجسته می کند.
جانشین رئیس سازمان پدافند غیرعامل در پایان افزود: علاوه 
بر اقدامات خرابکارانه ی فیزیکی، اقدامات سایبری نیز از سوی 
دشمن در حال انجام است و در این شرایط باید روی سیستم 

دفاعی و نظامی کشور سرمایه گذاری شود.

مدیر کل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان خبرداد:

 دستور وزیر اقتصاد برای تحول نظام بانکی به نفع مردم

امور  کل  مدیر  و  وزیر  نماینده  دسینه  مهدی  من-  هرمزگان 
اقتصادی و دارایی هرمزگان از برگزاری جلسه احسان خاندوزی 
وزیر امور اقتصادی و دارایی با مدیران عامل، اعضای هیات مدیره 

و مدیران استانی بانک ها خبرداد.
برای  اتخاذ راهکارهای مناسب  به منظور  این جلسه  افزود:  وی 
اصلاح شبکه بانکی، تسریع و تحول نظام بانکی به نفع مردم و 
با مدیران واعضای هیئت  اخیر رئیس جمهور  در راستای جلسه 

مدیره بانک ها برگزار شد.
نماینده وزیر و مدیر کل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان اظهار 
داشت: در این جلسه وزیر امور اقتصادی و دارایی با هدف بهبود 
خدمت رسانی بانک ها به مردم 4 دستور مهم برای اجرا صادرکرد. 
دسینه گفت: بخشنامه های داخلی در خصوص اعطای تسهیلات 
این  برسد.در  مردم  اطلاع  به  ها  بانک  توسط  بدون ضامن  خرد 
اطلاع رسانی که از طریق سایت بانک ها انجام می شود شیوه 
نظارت بر پرداخت تسهیلات و اعتراض به عملکرد شعب نیز ذکر 
شود. همچنین، پاسخ به اعتراض و شکایات توسط بانکها حداکثر 
ظرف 4۸ ساعت صورت گیرد و در صورت عدم رسیدگی توسط 

وزارت دارایی پیگیری و درصورت محرز شدن تخلف، دستور به 
تغییر مدیر شعبه انجام خواهد شد.

 مدیر کل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان ادامه داد: بانکها جهت 
تسهیلات مذکور منابع جداگانه در نظر بگیرند و هر هفته گزارش 
عملکرد در اختیار معاونت بانک و بیمه وزارت خانه قرار گیرد و 
استانی  مدیران  به  هفتگی  بصورت  سیما  و  صدا  استانی  شبکه 

مراجعه و گزارش عملکرد به اطلاع مردم برسانند.
گفتنی است،مدیران استانی بانک های استان هرمزگان به صورت 

وبیناری در این نشست حضور دارند.

استان  مسکن  بنیاد  گفت:  کشور  مسکن  بنیاد  رئیس  من-  هرمزگان 
را  بازسازی مناطق سیل زده هرمزگان  به عنوان ستاد معین،  اصفهان 

برعهده می گیرد.
اکبر نیکزاد در بازدید از روستا ها و منازل تخریبی سیل اخیر شهرستان 
رودان افزود: براثر سیل هزار و ۷31 واحد نیازمند تخریب و نوسازی، و 

هزار و ۴95 واحد نیز نیازمند تعمیرات اساسی است.
رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کشور گفت: با هماهنگی های صورت 
از سوی  واحد های تخریب شده  برای ساخت  نیاز  گرفته سیمان مورد 

بنیاد مستضعفان تامین می شود. نیکزاد از تصویب اعطای تسهیلات به 
سیل زدگان شرق هرمزگان در نخستین جلسه هیات دولت خبر داد و 

گفت: قطعا بازسازی واحد های مسکونی منوط به مصوبه نیست.
گفت:  و  کرد  اشاره  نیز  هرمزگان  زده  زلزله  مناطق  بازسازی  به  وی 

تسهیلات زلزله زدگان هم با سود 5 درصد به آن ها پرداخت می شود.
رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گفت: اجرای طرح هادی در مناطق 
سیل زده هرمزگان حتی از متوسط کشوری هم پایین تر، و این موجب 

ورود آب به منازل مردم شده است.

  نارنگی؛ محصول پرآوازه سیاهو در حال نابودی
رنجی که باغداران می کشند؛

          صفحـه 3

مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس خبرداد:

ارتقا زیرساخت های پدافند غیرعامل برای افزایش 
اطمینان خاطر سرمایه گذاران

با صعودی 26 پله ای؛

آلومینیوم المهدی در میان 100 
شرکت برتر کشور

رئیس بنیاد مسکن کشور خبرداد:

نوسازی بیش از 1700 واحد مسکونی سیل زدگان
 شرق هرمزگان
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نماینده مردم هرمزگان خبرداد: 

تشکیل کمیته بررسی مشکلات قشم 
زیر نظر رییس جمهور 

هرمزگان من- نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
گفت:با سفر رییس جمهور به شهرستان قشم و پیگیری مطالبات 
مردم مقرر شد کمیته بررسی مشکلات قشم زیر نظر رییس جمهور 

شکل بگیرد تا مسایل مختلف این شهرستان حل و فصل شود.
محمد آشوری تازیانی در نشست مشترک شوراهای شهر و روستای 
قشم با مسوولان این شهرستان افزود: دستگاه های  مختلفی در این 
کمیته حضور دارند که فرماندار قشم و نمایندگان مردم هرمزگان 

در مجلس شورای اسلامی از اعضای آن هستند.
وی ادامه داد: موضوعات مختلفی از جمله ساخت پل خلیج فارس، 
اسناد مالیکت مردم، دوگانگی مدیریت و غیر آن از جمله مباحثی 
است که در آن کمیته مطرح خواهد شد تا دغدغه های مردم یکی 

پس از دیگری برطرف شود.
شورای  مشکل  کرد:  تصریح  اسلامی  شورای  مجلس  نماینده 
شهردرگهان نیز باید با رعایت حق،  عدالت و انصاف حل شود  و 

هیچکس نیز حاشیه امن نداشته باشد.
وی افزود: فرماندار جهادی شهرستان قشم با مشارکت افراد مربوط 
این مساله را به سرانجام می رساند تا آرامش به این شهر بازگردد 

و مردم از خدمات شورا و سایر بخش های مرتبط بهره مند شوند.
وظیفه  آنکه  از  غیر  اقتصادی  بنگاه های  داد:  ادامه  تازیانی  آشوری 
افزایش ثروت ملی را دارند، باید وظایف منطقه ای خود را از جمله 
اجرای مسوولیت اجتماعی و استفاده از نیروهای بومی در بنگاه ها 

تحقق بخشند.
وی اظهار کرد: در حوزه درآمد شهرداری ها یک آشفتگی وجود دارد 
از این منابع  ایجاد درآمد پایدار تلاش کنند و یکی  باید برای  که 

درآمدی بنگاه های اقتصادی فعال در هر منطقه است.
توسعه  جنس  افزود:  خود  سخنان  ادامه  در  مجلس  نماینده  این 
نیافتگی استان هرمزگان فرهنگی است که باید در این مینه تلاش 

بیشتری شود.
وی ادامه داد: برای خدمت رسانی باید فضای امن و آرامی داشته 
باشیم اما در فضای پرتنش هم حق تعطیل می شود و هم خدمات 

دیده نمی شود.
آشوری تازیانی خاطرنشان کرد: با نگاه توسعه از افزون بر ۹۰ کشور 
در  شده  انجام  خدمات  سطح  شد  مشخص  که  ایم  کرده  بازدید 

روستاهای کشور و از جمله قشم بسیار مناسب است.
به  رزا  مردم  امام خمینی)ره(   عملی  و  فکری  منظومه  افزود:  وی 
فرهنگ  ما  به  اسلامی  انقلاب  و  رساند  نفس  عزت  و  خودباوری 

پرسشگری و توسعه طلبی را آموخت.

***

استاندار هرمزگان:

سند دار شدن منازل مسکونی جزیره 
هرمز مصوب شد

هرمزگان من- استاندار هرمزگان از تصویب سند دار شدن منازل 
مسکونی جزیره هرمز در نشست شورای زمین و مسکن خبر داد.

 مهدی دوستی اظهار داشت: یکی از مشکلات مردم در جزیره هرمز 
قرار  بررسی  و  بحث  مورد  نیز  جمهوری  رئیس  اخیر  سفر  در  که 
گرفت، مساله سند دار شدن منازل مسکونی در این جزیره بود که 

این موضوع از مهمترین درخواست های مردم این منطقه نیز بود.
وی ادامه داد: در نشست اخیر شورای زمین و مسکن، ساماندهی 
زمین، مسکن و نحوه واگذاری اسناد ملکی به ساکنان جزیره هرمز 
مورد بررسی قرار گرفت و سند دار شدن منازل این جزیره تصویب 
در  مسکونی  واحدهای  اصلاحی  عملیات  کرد:  تصریح  شد.دوستی 
با  باید  اخیر  رئیس جمهور در سفر  اساس دستور  بر  جزیره هرمز 

فوریت آغاز شود.
استاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: همچنین موضوع اسناد مالکیت 
منازل محله اسلام آباد نیز در این نشست مطرح و واگذاری املاک 

به سهم یک و نیم دانگ مصوب شد.

***

نایب رئیس کمیسیون انرژی مجلس: 

نگرانی مردم گچین برطرف شود
اسلامی  شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  رئیس  نایب   من-  هرمزگان 
گفت: طبق بررسی های انجام شده ۲ هزار و ۵۰۰ مترمکعب آلودگی ناشی 
رو  این  از  و  افتاده  اتفاق  شده،  رودخانه ها  و  تالاب ها  وارد  که  موادی  از 
خسارت های وارده به مردم و ذخیره گاه های دریایی باید جدی گرفته شود.

احمد مرادی اظهارداشت: در جریان نشتی خط لوله میعانات گازی شرکت 
طبق  گچین،  روستای  حوالی  کل  رودخانه  در  خلیج فارس  ستاره  نفت 
بررسی های انجام شده ۲ هزار و ۵۰۰ مترمکعب آلودگی ناشی از موادی 
که وارد تالاب ها و رودخانه ها شده، اتفاق افتاده و برآوردی نیز در این زمینه 

توسط اداره کل حفاظت محیط زیست استان صورت گرفته است.
وی افزود: این توقع وجود داشت که کارشناسان و مدیران مربوطه قبل از 
عبور خط لوله میعانات گازی از رودخانه کل، ارزیابی با ریسک ۱۰۰ ساله 
انجام می دادند. متأسفانه به این مسئله نگاه کوتاه مدت شده و همین امر 
موجب شده که با یک بارندگی و سیل به راحتی لوله جابجا شود و از بین 
دریا،  به  و هم خسارت های جدی  مردم شود  متوجه  آلودگی هم  و  برود 

آبزیان، تالاب ها و ذخیره گاه های دریایی ما وارد کند.
نایب  رئیس کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی ادامه داد: این نشتی 
مانند  لوله شکسته شده،  اطراف  میعانات گازی در شهرک های مسکونی 
آن  برق  و  آب  قطعی  موجب  و  نبوده  بی تأثیر  نیز  رجایی  شهید  شهرک 
بودن در رفع  ادعای جهادی  اینکه مدیران مربوطه  شده است. علی رغم 
می کردند.  پیشگیری  این چنینی  مشکلات  بروز  از  باید  دارند،  مشکلات 
مدیران نفت ستاره خلیج فارس ضمن عذرخواهی از مردم باید تلاش کنند 

این مشکلات به وجود آمده را برطرف کنند.
مرادی ضمن قدردانی از دستگاه قضایی جهت بازدید از محل وقوع حادثه، 
از رئیس کل دادگستری هرمزگان تقاضا دارم رسیدگی های  تصریح کرد: 
لازم را در این زمینه داشته باشد تا اگر ترک فعلی اتفاق افتاده، مسئولین 
مجلس  انرژی  کمیسیون  طریق  از  نیز  خود  من  باشند.  پاسخگو  آن 

پیگیری های لازم را انجام می دهم.
دارم مدیران نفت ستاره خلیج فارس همه  توقع  یادآور شد:  پایان  وی در 
مسائل را به صورت شفاف به اطلاع مردم برسانند و اگر ابهاماتی وجود 
دارد، آن را برطرف کنند و اطلاعات دقیقی را در اختیار مردم قرار دهند. 
همچون  دارند،  قرار  حادثه  وقوع  محل  نزدیکی  در  که  مناطقی  مردم 
این  در  شفاف سازی  خواستار  ما  و  هستند  نگران  بسیار  گچین  دهستان 

زمینه نیز هستیم.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری:

1۳ طرح در کارگروه زیربنایی 
هرمزگان تصویب شد

هرمزگان من- معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان 
از بررسی ۶۳ طرح در کارگروه زیربنایی استان خبر داد و گفت: 
اعضای کارگروه با تصویب و اجرای ۱۳ طرح خدماتی و صنعتی 

موافقت کردند.
توسعه  زیربنایی  کارگروه  نشست  چهاردهمین  در  مدرس  رضا 
روستایی، عشایری، آمایش سرزمین و محیط زیست استان افزود: 
پس از بررسی نظرات کارشناسی، اعضا با پنج طرح نیز مخالفت 
به  دیگر موکول  پرونده  و تصمیم گیری در خصوص 4۵  کردند 
بررسی مجدد طرح ها و اعلان نظر از سوی کارگروه تخصصی 

شد.
وی بیان داشت: تصمیم گیری در خصوص 4۵ پرونده دیگر نیز 
به اعلان نظر کارگروهی متشکل از اداره کل جذب و حمایت از 
سرمایه گذاری استانداری، میراث فرهنگی و گردشگری، اداره کل 
آب  و  زیست  محیط  کشاورزی،  جهاد  سازمان  شهرسازی،  و  راه 
منطقه ای موکول شد و پس از اعلام نتیجه این بررسی، کارگروه 

نظرنهایی خود را اعلام می کند.
کارگروه امور زیر بنایی و شهرسازی وظیفه بررسی و ارائه پیشنهاد 
در زمینه طرح های توسعه عمران شهری، وظایف مرتبط با اجرای 
آیین نامه مربوط به استفاده از اراضی و احداث بنا و تاسیسات در 
خارج از محدوده قانونی و حریم شهرها،طرح های هادی و جامع 

شهرها و غیره را بر عهده دارد.

***

معاون اجتماعی ستاد اجرایی فرمان امام)ره( تاکیدکرد: 

استفاده از ظرفیت رسانه برای 
نشرمعارف انقلاب

هرمزگان من- معاون اجتماعی ستاد اجرایی فرمان امام)ره( استان 
نشر  و  آموزش  برای  رسانه  ظرفیت  از  استفاده  گفت:  هرمزگان 
های  فعالیت  انقلابی لازمه  جوان  نسل  تربیت  و  انقلاب  معارف 

اجتماعی است. 

سجاد امیریان زاده در هشتمین جلسه شورای اجتماعی این اداره 
کل که با حضور مستندسازان صداوسیما و اعضای شورای شهر 
بندرعباس برگزارشد، عنوان کرد: پویش های بنیاد احسان با بهره 
گیری توان مردمی و گروه های جهادی دایره خدمت رسانی به 

مردم را گسترده کرده است. 
وی اظهار داشت: محلات محروم و آسیب پذیر از نقاط هدف ستاد 

اجرایی فرمان حضرت امام)ره( در خدمت رسانی است. 

***

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

تعداد شهرستان های نارنجی 
کرونایی هرمزگان افزایش یافت

گفت:  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  سخنگوی  من-  هرمزگان 
بندرعباس، جاسک، پارسیان، بستک، بندرلنگه و جزیره کیش در وضعیت 
تازه ترین  در  داشت:  بیان  نوروزیان  فاطمه  گرفت.  قرار  کرونایی  نارنجی 
بروز رسانی وزارت بهداشت از وضعیت شهرهای مختلف کشور، ۶ شهر 

هرمزگان نارنجی و مابقی زرد شدند.
بستک،  پارسیان،  جاسک،  بندرعباس،  شهرستان های  اینکه  بیان  با  وی 
بندرلنگه و جزیره کیش در وضعیت نارنجی کرونایی قرار گرفته اند، تصریح 
کرد: شهرستان های میناب، رودان، قشم، حاجی آباد، سیریک، بندرخمیر، 
بشاگرد، ابوموسی و هرمز نیز در وضعیت زرد قرار دارند.نوروزیان ادامه داد: 
این در حالی است که تا هفته گذشته همه شهرهای هرمزگان در وضعیت 
امُیکرون  بخصوص  کرونا  از سویه های جدید  متأثر  اما  داشتند،  قرار  آبی 

اکنون وضعیتی به سمت بحران را به خود گرفته است.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به اینکه در ۲4 ساعت 
گذشته دو نفر دیگر بر اثر ابتلاء به کرونا در هرمزگان جان باختند و جمع 
جانباختگان این بیماری در استان به دو هزار و 4۶۹ نفر رسید، اظهار کرد: 
با بستری شدن ۷۲ نفر دیگر، شمار کل بستری های کرونا در استان به 

۱۸۲ نفر رسید.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در پایان با بیان اینکه اکنون 
۱۸ نفر در بخش مراقبت های ویژه )آی. سی. یو( بستری هستند و حال 4 
نفر از آن ها وخیم است، خاطرنشان کرد: رعایت فاصله گذاری اجتماعی 
و استفاده از ماسک و همین طور تزریق دوز سوم واکسن کرونا از جمله 

بهترین راهکارهای مهار این بیماری در کشور و جهان اعلام شده است.

خبر خبر

استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون  من-  هرمزگان 
هرمزگان گفت: آموزش در مدارس مقطع ابتدایی در شهرستان های 
با وضعیت قرمز و نارنجی شیوع کرونا در استان به مدت 2هفته به 

صورت غیرحضوری در فضای مجازی برگزار شود.
در  کرونا  بیماری  مدیریت  استانی  ستاد  نشست  در  رئوفی  علی 
در  کرونا  شیوع  وضعیت  بندی  رنگ  تغییر  به  اشاره  با  هرمزگان 
در  ابتدایی  مقطع  مدارس  افزود:  هرمزگان،  استان  های  شهرستان 
استان  در  کرونا  شیوع  نارنجی  و  قرمز  وضعیت  با  های  شهرستان 

هرمزگان آموزش به صورت مجازی دایر دنبال شود
.وی ادامه داد: در مناطق روستایی که تراکم جمعیت دانش آموزی 
در مدارس پایین است، با تصمیم فرمانداران و ستاد مدیریت بیماری 
کرونا در شهرستان ها، کلاس ها می توانند به صورت حضوری دایر 

باشند.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان اظهارداشت: 
با توجه به پوشش مناسب واکسیناسیون در سطح کشور و استان 
هرمزگان، تعطیلی عمومی و محدودیت های شدید در دستور کار 

نیست.
های  نامه  شیوه  رعایت  و  ماسک  از  استفاده  شد:  آور  یاد  رئوفی 
بهداشتی به ویژه در ادارات، اماکن عمومی، صنوف و فروشگاه های 
های  دستگاه  در  نشست  هرگونه  برگزاری  و  است  ضروری  بزرگ 
در  دقیقه  زمان حداکثر 90  در مدت  و  نفر  با حداقل 30  اجرایی 

دستور کار قرار گیرد.
سویه  های  آسیب  و  عوارض  میزان  کاهش  برای  داشت:  بیان  وی 
و  حیاتی  مهم،  بسیار  واکسن  سوم  دوز  تزریق  کرونا،  اومیکرون 
ضروری است، هرگونه مراسم با توجه به شرایط مناسب آب و هوایی 
در استان، در فضای باز و با رعایت فاصله دو متر میان افراد برگزار 

شود.  معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان تاکید 
کرد: با توجه به واکسیناسیون ۸5 درصدی بازاریان، تعطیلی بازار در 
دستور کار قرار ندارد، اما رعایت دقیق شیوه نامه های بهداشتی و 

تهویه مناسب در صنوف بسیار ضروری است.

معاون استاندار: 

آموزش در مدارس ابتدایی هرمزگان ۲ هفته غیرحضوری شـد

گفت:  هرمزگان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده  من-  هرمزگان 
دریانوردی در تاریخ ایران، فخری برای ملت بود، که نداجا این افتخار 

را دوباره احیاء کرده است.
 ۸0 ناوگروه  بدرقه  آئین  در  عبادی زاده  والمسلمین  حجت الاسلام 
جمهوری  جمهوری  ارتش  دریایی  نیروی  رزمی  آموزش  عملیاتی 
اسلامی ایران خطاب به کارکنان نداجا، تصریح کرد: شما میراث دار 
بقایا، دست  آثار،  از  این که  و کهن هستید.  بزرگ  تاریخی  با  ملتی 
نوشته ها و آثار باستانی به دست می آید، برخی معتقدند که قدمت 
این  در  هزار سال می رسد.  به 3  ایران  دریایی  اقتدار  و  دریانوردی 
مدت مستنداتی در کشورهای اروپایی یافت شده و بیشتر از آن نیز 

تخمین زده شده است.
وی با بیان اینکه دریانوردی در تاریخ ایران، فخری برای ملت بود، 
است.امام  کرده  احیاء  دوباره  را  افتخار  این  نداجا  کرد:  خاطرنشان 
وانفسا  دنیای  این  در  ما  آن چیزی که  بیان کرد:  بندرعباس  جمعه 
مشاهده می کنیم، آن است که نیروی دریایی ارتش و سپاه به عنوان 
به  را  ایران  ملت  بزرگی  و  اقتدار، سلامت  یکدیگر،  بازوی  و  بال   2

جهان نشان می دهد.
و  عزت  پیام  اینکه  بیان  با  عبادی زاده  والمسلمین  حجت الاسلام 
سربلندی ملت ایران از دریاها به دنیا رسانده می شود، گفت: حرکت 
و  است  مبارکی  حرکت  اسلامی  جمهوری  ارتش  دریادلان  بزرگ 
آغاز بر آینده ای روشن تر محسوب می شود که امروز توسط جوانان 

دانشجوی ایران زمین رقم خواهد خورد.
وی عنوان کرد: امروز توانایی بالای ارتش جمهوری اسلامی و سپاه 
هدف گذاری  که  است  این  دهنده  نشان  اسلامی،  انقلاب  پاسداران 
مورد نظر رهبر معظم انقلاب )مدظله العالی( محقق شده است و آثار 

و نشانه های آن را خواهیم دید.
حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده اظهار کرد:  امروز خوشحالیم 
که شاهد یکی از جلوه های اقتدار و عزت ملت ایران هستیم و این 

موضوع را یک افتخار می دانم. 
و  عزت  شاهد  اینکه  بیان  با  عبادی زاده  والمسلمین  حجت الاسلام 
و  عزت  پرچم  نداجا  کرد:  تصریح  هستم،  ایران  ملت  سربلندی 
ایران را در دنیا برافراشته است و به تمام جهانیان  سربلندی ملت 

نشان خواهد داد.
مخابره  جهان  ملت های  به  دوستی  و  صلح  پیام  اینکه  بیان  با  وی 
هزار   3 سابقه  و  متعدد  سالیان  از  پس  کرد:  خاطرنشان  می کنیم، 
ساله دریانوردی ایرانیان در آب های جهان، انقلاب اسلامی توانست 
عزت و اقتدار و دیرینه ملت ایران را زنده کند و از این بابت خدا را 

شاکر هستیم.

شهر  شورای  رسمی  نشست  چهارمین  و  بیست  من-  هرمزگان 
بندرعباس و آرش رضایی  نوبانی شهردار  با حضور مهدی  بندرعباس 

مدیرکل راه و شهرسازی استان هرمزگان برگزار شد.
اسلامی شهر  رئیس شورای  جراره  فاطمه  من،   هرمزگان  گزارش  به 
بندرعباس گفت: همکاری و همراهی دستگاه های مختلف در بارندگی 
که  معضلاتی  از  یکی  ما  قطعا  و  باشد  داشته  خوبی  اثرات  می تواند 
یکپارچه شهری  نبود مدیریت  همیشه در مورد آن صحبت می کنیم 
است.رئیس شورای شهر بندرعباس عنوان  کرد: بحث تحقیق و تفحص 
از شهرداری موضوعاتی دارد که باید از چهارچوب قانونی رد شود اما 
ممکن است یک سری از حاشیه ها را داشته باشد؛ اگر بنا است شورای 
شهر کاری را انجام دهد حتما باید رسیدگی لازم انجام شود و اگر قول 
تحقیق و تفحص می دهیم اول باید پرونده هایی که در کمیسیون است 
به نتیجه برسد بعد از پرونده های جدید تحقیق و تفحص شروع شود.
جراره بیان  کرد: از سال 69 به بعد طرح تفصیلی بندرعباس روی زمین 
مانده بود و همین باعث می شد یک سری نارضایتی در شهروندان ایجاد 
شود؛ طرح تفصیلی سند توسعه یک شهر محسوب می شود و  یکی از 
نواقصی که در این امر وجود داشت این بود که به دلیل نداشتن طرح 
داده  از دست  را  سرانه ها  و  زیرساخت ها  از  به روز  یک سری  تفصیلی 
ادامه  داد: الان ما در سرانه فضای سبز، آموزش و درمان  بودیم. وی 
و زمینه های مختلف در محلات بندرعباس با کمبود روبرو هستیم و 
با تصویب طرح تفصیلی حتما می توانیم برنامه ریزی های بهتری برای 

آینده شهر بندرعباس داشته  باشیم. 
* جلو تبعیض ها در شهرداری گرفته شود

از دستور  بندرعباس در نطق پیش  عیسی عباسی عضو شورای شهر 
خود اظهار داشت: بافت فرسوده در بحران ها کاملا نا ایمن و غیرقابل 
اطمینان است و با گذاشتن موانع قانونی برای صدور سند پیش بینی 

می شود وضعیت آن ها در آینده شکننده تر شود. 
وی افزود: محور قرار داشتن مساجد به عنوان پایگاه های مهم مذهبی 
در محلات و تعامل شورای شهر و شهرداری جهت ارتباطات نزدیک 
و اثرگذار بسیار مهم است و حضور اعضای شورا و شهردار در مساجد 
بسیار ضروری است که این حرکات خیر و برکاتی در جهت برطرف 

شدن مشکلات است.
به  صادقانه  که  می کنم  خواهش  شورا  اعضای  از  کرد:  تاکید  عباسی 
مردم وعده دهید چرا که قول دادن بدون در نظر گرفتن ظرفیت های 
بودجه ای شهرداری می تواند موجب بدبینی مردم به شورا و شهرداری 

شود.
وی همچنین با طرح مسئله تحقیق و تفحص از برخی از بخش های 
و  شغلی  وضعیت  بهبود  پیگیری  خواستار  بندرعباس  شهرداری 
تبدیل  اتوبوسی و  از جذب های  رفاهی کارکنان شهرداری، جلوگیری 
جلوی  باید  همیشه  برای  یک بار  گفت:  و  شد  شبه  یک  وضعیت های 
تبعیض هایی که در سال های گذشته انجام شده  است گرفته  شود و با 

خاطیان نیز برخورد شود.
* لزوم تعیین تکلیف اراضی بدون سند در بندرعباس

اراضی  تکلیف  تعیین  خواستار  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
بدون سند شهروندان شد و گفت: اراضی 90 هکتاری جنوب فرودگاه 

تحت عنوان پهنه گردشگری نیز باید تعیین تکلیف شود.
احمد کناری نژاد در این جلسه افزود: مشکل اصلی در اجرای بسیاری 
با  شهرسازی  و  راه  وزارت  همکاری  و  همراهی  عدم  فعالیت ها،  از 
واسطه  به  می شود  انجام  هم  کاری  اگر  و  است  کشور  شهرداری های 

تلاش و مساعدت مدیران استانی صورت می گیرد
.وی با اشاره به اجرای طرح تفصیلی شهر بندرعباس، تصریح کرد: اگر 
این طرح سال ها پیش اجرا می شد امروز بسیاری از مشکلات از جمله 

معضلات فرهنگی و اجتماعی به وجود نمی آمد.
و  پیگیری  خواستار  ادامه  در  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
اجرای طرح حریم 60 متری دریا شد و ادامه داد: اراضی 90 هکتاری 
جنوب فرودگاه تحت عنوان پهنه گردشگری باید تعیین تکلیف شود.
وی اضافه کرد: مطابق قانون شهرداری ها در خصوص واگذاری شوارع 

ماده 96 و 101، مردمی که جهت دریافت سند به اداره ثبت مراجعه 
شهرسازی  و  مسکن  که  اولیه  مالک  به  را  آنها  ثبت  اداره  می کنند، 
است معرفی می کند تا استعلام بگیرند، در صورتی که در شهرداری، 
 9۸ سال  از  و  ندارد  وجود   ۷0 دهه  به  مربوط  مدارکی  و  شناسه ها 
هیچ گونه واگذاری شوارع انجام نشده است؛ لذا از مسکن و شهرسازی 

تقاضا می کنیم که به سردرگمی شهروندان پایان دهد.
کرد:  اظهار  فرسوده،  بافت  در  مردم  مشکلات  به  اشاره  با  کناری نژاد 
بسیاری از افراد ساکن در بافت فرسوده که متصرفین پلاک های دولتی 
هستند با شکل دریافت سند مالکیت روبه رو هستند به طوری که دو 
اینکه اراضی کمتر از 150 مترمربع  قیمت اعلام شده است مبنی بر 
با قیمت دولتی و بالاتر از آن به قیمت روز محاسبه شود. با توجه به 
این که اراضی بافت فرسوده متراژ بالایی دارند، مردم قادر به پرداخت 
هزینه بالای سند نیستند که امیدوارم مسکن و شهرسازی در این مورد 
نیز اقدام خوبی انجام دهد.وی به وضعیت شهرک پیامبر اعظم )ص( 
اشاره کرد و افزود: دیوار این شهرک مشکلاتی را به وجود آورده است 
زیبایی  بر حفظ  علاوه  شود  اجرا  سبز  دیوار  پروژه  به صورت  اگر  که 

مشکلات فعلی آن نیز برطرف خواهد شد.
عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس ادامه داد: موضوع مربوط به پل 
انتهای شهرک پیامبر اعظم )ص( بارها مطرح شده است و امیدوارم این 

موضوع از سوی شهرداری و مسکن و شهرسازی پیگیری شود.
مردم،  به  شهرسازی  و  مسکن  زمین های  واگذاری  به  اشاره  با  وی 
واگذار  تسطیح  بدون  را  زمین  شهرسازی  و  مسکن  کرد:  خاطرنشان 
می کند از این رو مردم برای اجرای خدمات با مشکلاتی روبه رو هستند.
کناری نژاد خواستار ساماندهی دست  فروشان و محله سنگ کن شرقی 
به  اقدام  مالک  و  است  شده  واگذار  سال ها  که  زمینی  گفت:  و  شد 
ساخت و ساز نکرده است، برای مالک ارزش افزوده دارد، اما برای شهر 

معضلاتی به همراه دارد.
* استقبال اندک مردم از طرح ملی مسکن

بندرعباس  والمسلمین احمد عامری عضو شورای شهر  حجت الاسلام 
رفاه  ایجاد  دولت  وظیفه  است  طبیعی  کرد:  بیان   جلسه  این  در  نیز 
انجامش  در شرف  ریاست جمهور  که  بزرگی  کار  و  است  مردم  برای 
است، نهضت ملی مسکن است اما قطعا توسعه شهرک علوی محسناتی 
دارد اما دوری مسافت بین شهرک علوی و بندرعباس مشکلاتی ایجاد 
کرده  و سرعت ثبت  نام شهروندان بندرعباسی در این طرح را پایین 
شهرداری  و  دارد  کشیدن  نفس  به  نیاز  شهر  افزود:  است.وی  آورده  
بندرعباس بالغ بر ۸00 میلیارد تومان یا بیش از هزار میلیارد تومان از 
مسکن و شهرسازی مطالبه دارد؛ تا کی باید حرکت شهر بندرعباس 
در تامین سرانه های مختلف لاک پشتی باشد؛ مسکن و شهرسازی باید 
مطالبات شهرداری را به تدریج و طبق اولویت ها پرداخت کند تا مردم 

و شهروندان به حق خود برسند.
* بسیاری ازسازمان های شهرداری سند مالکیت ندارند

داشت:  اظهار  نشست  این  در  نیز  بندرعباس  شهردار  نوبانی  مهدی 
خواهشی که از راه و شهرسازی داریم این است که زمین 50 هکتاری 

بودید  داده  وعده  بندرعباس  در  بزرگی  پارک  ساخت  برای  که  را 
اختصاص دهید و در واگذاری اسناد مالکیت سازمان های شهرداری نیز 
اداره کل راه شهرسازی مساعدت لازم را داشته باشد چرا که بسیاری 

از سازمان ها مراکز و زمین هایشان سند مالکیت ندارد.
وی افزود: سال ۸۷ مطرح شده بود که 350 هکتار برای بافت فرسوده 
بندرعباس اختصاص داده شود که این را هم خواهش داریم تخصیص 

داده شود تا مشکلات بافت فرسوده هم به سمت مرتفع شدن برود.
مطالبات  به  واکنش  در  هرمزگان  استان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
کارش  می تواند  شهرداری  فردا  از  خاطرنشان کرد:  بندرعباس  شهردار 
از  پارک شروع کند و مشکلی  برای احداث  را در زمین 50 هکتاری 

این بابت وجود ندارد.
* واگذاری ۵۰ هکتار زمین برای احداث پارک

جلسه  این  در  نیز  هرمزگان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل  رضایی  آرش 
گفت: نگاه ما به شهرسازی نگاه تأثیرگذاری چه برای امروز و چه برای 
داشتند  در شهرداری  که همکاران  ایثاری  و  با همکاری  است؛  آینده 
کردیم  تعریف  شرقی  ساحل  در  بندرعباس  شهر  برای  را  رفتی  برون 
حوزه  در  افزود:  باشیم.وی  اقدامات  این  قدردان  باید  آینده  در  که 
و جا  داشتیم  فعالیت های خوبی  یکی دو سال  در  ناکارآمد  بافت های 
دارد از شهرداری بندرعباس برای همراهی در بافت فرسوده به ویژه در 
محله چاهستانی ها با همه انتقاداتی که به طرح های اجرا شده در این 
محله وجود دارد تشکر کنیم.رضایی عنوان کرد: در بحث طرح تفصیلی 
بالاخره  داشتیم.  فنی  جلسات  در  زیادی  محدودیت های  و  مشکلات 
توانستیم این طرح را به جایی برسانیم، علی رغم اینکه در شورای عالی 
مغایرت هایی را داشت دوباره از آن دفاع کردیم.وی با بیان اینکه طرح 
این طرح  تفصیلی دچار معایب و مشکلاتی است، گفت: در هر حال 
را به عنوان سر لوحه کار بپذیریم. نقدهایی که به طرح تفصیلی وارد 
است می پذیریم اما قانون بد بهتر از بی قانونی است، قطعاً طرح تفصیلی 
عالی را نداریم اما با حداقل می توانیم بگوییم شهر ما نقشه دارد.به گفته 
بلند مرتبه سازی در حوزه شهرسازی ظرف چند ماه  رضایی، موضوع 
و شهرسازی هرمزگان مطرح  راه  عملیاتی خواهد شد.مدیرکل  آینده 
ارزش  با  ما  ساحلی  نوار  است.  ما  اصلی  دغدغه  متر   60 حریم  کرد: 
ملکی مطابقت دارد با بهترین نقاطی که در شهر تهران است. از منظر 
اجتماعی و شهرسازی این خواسته باید به جد دنبال شود. خیلی سخت 
است کسانی که این خط را مصوب می کنند راضی کنیم که مردم ما 
رابطه  این  در  عالی  اعضای شورای  زندگی می کنند.  در چه شرایطی 
این  در  شورا  اعضای  و  مجلس  نمایندگان  است  نشده اند.نیاز  توجیه 

زمینه اقدامات لازم را انجام دهند.
مطالبات  به  واکنش  در  هرمزگان  استان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
را در  بندرعباس، خاطرنشان کرد: شهرداری می تواند کارشان  شهردار 
زمین 50 هکتاری برای احداث پارک شروع کند. مشکلی از این بابت 

وجود ندارد.

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان:

 نیروی دریایی ارتش و سپاه، اقتدار ملت ایران را به جهان نشان می دهند

رئیس شورای شهر در جلسه علنی شورا تاکید کرد:

نبود مدیریت یکپارچه شهری، معضل شهر بندرعباس
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اقتصادی

شناورسازی نماد فرهنگ اصیل 
هرمزگانی است

اقتصادی  امور  هماهنگی  معاونت  سرپرست  من-  هرمزگان 
از  بازدید  و  بندرکنگ  شهر  به  سفر  در  هرمزگان  استانداری 
توانمندی های اقتصادی، تولیدی، گردشگری بندرکنگ، بر لزوم 
حمایت از سرمایه گذاران و تولیدکنندگان فعال در بندرکنگ در 

بخش های مختلف، تاکید کرد. 
علی فیروزی در این سفر و در نشست با حجت الله ایوبی دبیرکل 
دبیرکل  معاون  روشن  امیر  ایران،  در  یونسکو  ملی  کمیسیون 
شهرهای  شبکه  مدیر  فخرزاده  رضا  یونسکو،  ملی  کمیسیون 
یونسکو در ایران و حسن گلی پور عضو کمیته تخصصی توسعه 
ظرفیت های  شناسایی  پیرامون  کمیسیون،  این  کار  و  کسب 
جزیره  و  بندرکنگ  شهرهای  در  هرمزگان  استان  گردشگردی 

هرمز گفت  وگو کرد.
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان 
را  گذاری  بسترهای سرمایه  باید  اینکه  بیان  با  نشست،  این  در 
به  اقدام  امن  محیط  در  تا  کنیم  فراهم  گذاران  سرمایه  برای 
ظرفیت های  شناسایی  با  داشت:  اظهار  کنند،  گذاری  سرمایه 
گردشگری موجود در استان باید زمینه معرفی استان هرمزگان 

و جذب گردشگر در هرمزگان را فراهم آوریم.
لنج  و  شناورسازی  مجموعه  از  بازدید  ضمن  ادامه  در  وی 
شناورها،  سازندگان  از  تقدیر  ضمن  بندرکنگ  در  گردشگری 
آداب  و  فرهنگ  نماد  جدید  و  قدیم  نسل  شناور  ساخت  گفت: 

و رسوم مردم هرمزگان و ناشی از تفکر اصیل هرمزگانی است.
بندرکنگ،  بانوان  پلاژ  پروژه  احداث  محل  از  همچنین  وی 
مجموعه پتروتار فراساحل و کارخانه صنایع چوب در بندرکنگ 
بازدید به عمل آورد و با تاکید بر لزوم حمایت از سرمایه گذاران و 
تولیدکنندگان فعال در بندرکنگ در بخش های مختلف اقتصادی 
موجب  که  کارگاه هایی  از  حمایت  داشت:  بیان  گردشگری،  و 
قرار گیرد. کار  باید در دستور  استان می شوند،  اشتغال زایی در 
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان 
به  که  گذاری  سرمایه  خدمات  مرکز  از  بازدید  ضمن  همچنین 
بندرکنگ  گذاری  سرمایه  فرصت های  شناسایی  و  احصا  منظور 
های  ظرفیت  و  ها  فرصت  کرد:  عنوان  است،  شده  اندازی  راه 
بندرکنگ باید شناسایی و به متقاضیان سرمایه گذاری، معرفی 

شود.

***
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان هرمزگان خبرداد:

اجرای طرح ملی دادرس جمعیت 
هلال احمر هرمزگان

 

هرمزگان من- مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان هرمزگان از 
برگزاری دهمین دوره طرح ملی دادرس در ۱۳ شعبه جمعیت و 

۱۷ اداره منطقه ی آموزش و پرورش در استان خبر داد .
مختار سلحشور، مدیر عامل جمعیت هلال احمر استان هرمزگان 
در  احمر  دادرس جمعیت هلال  ملی  گفت: دهمین دوره طرح 
پایان  تا  و  شروع   ماه  بهمن  ابتدای  از  هرمزگان  مدرسه   ۲۵۰

اسفند ماه سال جاری ادامه خواهد داشت.
سلحشور اضافه کرد: در این طرح ۲۵۰ مدرسه در سطح استان 
دوم  و  اول  مقاطع  آموزان  دانش  و  گرفته  قرار  پوشش  تحت 
پناه  شامل  بخش   ۸ در  اولیه  های  کمک  آموزش  با  متوسطه 
اضطراری،  اسکان  مصدوم،  حمل  اضطراری،  خروج  و  گیری 
ارزیابی، بانداژ، پانسمان و آتل بندی احیای قلبی ریوی و اطفاء 

حریق آشنا می شوند.
وی افزود : در طرح دادرس از هرمدرسه ۲ تیم ۱۵ نفره آموزش 

ها را دریافت و در المپیادهای آماده شرکت خواهند کرد.
گفتنی است،طرح دادرس مخفف » دانش آموز آماده در روزهای 
هنگام  در  نوجوانان  توانمندسازی  هدف  با  که  است   » سخت 

مواجهه با حوادث در سراسر کشور به اجرا درمی آید.

آغاز توزیع هوشمند کالاهای 
اساسی در بندرعباس

توزیع  آغاز  از  هرمزگان  روستایی  تعاون  مدیر  من-  هرمزگان 
هوشمند کالاهای اساسی به درب منازل شهروندان بندرعباسی 

خبر داد.
اساسی  کالاهای  هوشمند  توزیع  طرح  افزود:  اسدپور  سیروس 
بازار  ساماندهی  هدف  با  بازرگام  پلتفرم  با  استارتاپی  بصورت 
محصولات کشاورزی، کوتاه کردن دست واسطه ها و حذف دلالی 
در بندرعباس آغاز شده و بزودی سایر شهرهای استان پوشش 

داده خواهد شد.
از  استفاده  روستایی  تعاون  سازمان  برنامه  اینکه  بیان  با  وی 
است، خاطرنشان  استان ها  در  بومی  پلتفرم های  تمامی  ظرفیت 
محصولات  پخش  نحوه  بر  نظارت  و  توزیع  مسئولیت  کرد: 
کشاورزی از سازمان صمت مجزا و به جهادکشاورزی واگذار شده 
است و نظارت بر نحوه پخش، گرانفروشی، کم فروشی و احتکار 
محصولات کشاورزی اعم از تولیدات پروتئینی، گیاهی و آرد و 
نان توسط بازرس های مجموعه جهادکشاورزی انجام می شود.

اسدپور با اشاره به اینکه سیستم توزیع از طریق سامانه بازرگام 
است، افزود: در حال حاضر مرغ منجمد با قیمت کیلویی ۲۵ هزار 
تومان و تخم مرغ با قیمت شانه ای ۴۳ هزار تومان از طریق این 
سامانه به صورت رایگان درب منازل شهروندان بندرعباسی توزیع 
می شود و توزیع میوه شب عید و سایر کالاهای اساسی نیز از این 

طریق پیش بینی شده است.
طرح  این  اجرای  کرد:  تصریح  هرمزگان،  روستایی  تعاون  مدیر 
قیمت  با  کالا  دسترسی  به  وکمک  مردم  کرامت  حفظ  ضمن 
مصوب درسراسر کشور، زمینه خروج تعاونی ها از حالت سنتی 
به مدرن را فراهم می کند.وی با اشاره به قدمت، سابقه و ریشه 
دار بودن شبکه تعاون روستایی، افزود: باتوجه به اخلال در شبکه 
نامناسب و دلالی های غیرضرور،  توزیع و واسطه گری و عرضه 
از سامانه های هوشمند در بحث توزیع و مصرف کننده  استفاد 
توسط این شبکه ضرورت دارد تا مردم دغدغه معیشت نداشته 

باشند.
با بیان اینکه پرداخت وجه به صورت  اینترنتی بوده و  اسدپور 
شد،  نخواهد  دریافت  مشتری  از  محل  در  نیز  وجهی  هیچگونه 
سایت  طریق  از  می توانند  هرمزگانی ها  شهروندان  کرد:  تصریح 
بازرگام )www.bazargam.com( نسبت به خرید کالاهای 

اساسی تخم مرغ، مرغ منجمد و... اقدام کنند.

خبر

تولید 5 میلیون و 80 هزار و 
789 مگاوات برق در نیروگاه 

خلیج فارس 

فارس  گازی خلیج  نیروگاه   در  برق  تولید  هرمزگان من- 
افزایش یافت. 

به گزارش روابط عمومی شرکت  تولید  نیروی برق خلیج 
فارس زیر مجموعه هلدینگ مدیریت توسعه انرژی تامین، 
وابسته به شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی )شستا(، 
به  برق  تولید  ازسقف  عبور  با  فارس  خلیج  گازی  نیروگاه 
مگاوات ساعت مشخص  هزار  و ۷۰۰  میلیون  میزان چهار 
شده توسط مدیریت شبکه برق حدود دو ماه زودتر موفق به 
کسب این مهم گردید در نتیجه تلاش کارکنان متخصص و 
زحمتکش نیروگاه در سال ۱۴۰۰، میزان تولید برق نیروگاه  
 ۱۲ افزایش  با  بهمن ۱۴۰۰  ابتدای  تا  فارس  خلیج  گازی 
پنج  مرز  از  به مدت مشابه در سال گذشته  نسبت  درصد 

میلیون و ۸۰ هزار ۷۸۹ مگاوات ساعت گذشت.
 این گزارش می افزاید: علیرغم وجود محدودیت های بسیار 
در تامین مواد اولیه مورد نیاز در ساخت قطعات و تجهیزات 
منظور حفظ  به  موجود،  های  تحریم  واسطه  به  نیاز  مورد 
سال  پیک  در  انرژی  تولید  جهت  نیروگاه  آمادگی  سطح 
در سال جاری   GT21 واحد   اساسی   تعمیرات   ،۱۴۰۰
برنامه ریزی و در حال انجام است. سرپرست روابط عمومی 
گفت؛ کارکنان نیروگاه خلیج فارس تمام تلاش خود را برای 
گرفت  خواهند  کار  به  توان  تمام  با  تابستان  پیک  از  گذر 
برق تحویل داده شود. به شبکه  پایدار  و  برقی مطمئن  تا 
گفتنی است از نیروگاه گازی خلیج فارس به عنوان حامی  
نوع  هر  از  عاری  و  پاک  انرژی  تولید  در   زیست  محیط 
آلودگی  بارها توسط سازمان محیط زیست استان هرمزگان  
 ۱6۵/۱ واحد  شش  دارای  نیروگاه  این  است.  شده  تقدیر 
مگاواتی از نوع E2_13 GT می باشد که در جنب شهر 
قلعه قاضی قرار دارد و بیشتر از یک سوم تولید برق استان 

هرمزگان را بر عهده دارد.

***
رئیس کمیته امداد کشور:

سیل به 5100واحد مسکونی 
مددجویان هرمزگان آسیب 

وارد کرد

به  سیل  گفت:  کشور  امداد  کمیته  رئیس  من-  هرمزگان 
های  خانواده  مسکونی  واحد   ۱۰۰ و  هزار  پنج  از  بیش 

مددجویان در میناب و رودان خسارت وارد کرد.
سید مرتضی بختیاری در تشریح خسارت های وارده سیل 
استان  در  امداد  کمیته  مددجویان  مسکونی  خانه های  به 
هرمزگان گفت: در دو شهرستان میناب و رودان، سیل به 
هرمزگان  امداد  کمیته  مددجویان  مسکونی  واحد   ۵۱۰۰

آسیب وارد کرده است.
باران های سیل آسا در جنوب کشور  به  اشاره  با  بختیاری 
گفت: با بارش دو سامانه پر فشار بیش از پنج هزار و ۱۰۰ 
واحد مسکونی خانواده های مدد جوی کمیته امداد تخریب 
و مشکل دار شده است.بختیاری با بیان اینکه حدود چهار 
واحد  هزار  حدود  افزود:  است،  ایزوگام  نیازمند  خانه  هزار 
منتظر هستیم  ما  که  است  تخریبی  در صد  مسکونی صد 
گروه ارزیاب بنیاد مسکن که متولی این کار است ارزیابی ها 
ساخت  برای  کامل  تخریب  به  نیاز  که  خانه هایی  برای  را 
آغاز  آینده  هفته  از  را  کار  و  کند  مشخص  است  مجدد 

خواهیم کرد.
خانواده های  خانگی  وسایل  شدن  خراب  به  اشاره  با  وی 
گزارش هایی  طبق  کرد:  عنوان  اخیر،  سیل  در  مددجو 
مجلس  نمایندگان  و  هرمزگان  امداد  کمیته  مدیر  که 
شورای اسلامی ارائه کرده اند اعتبار خوبی توسط سازمان 
مستضعفین برای شرق هرمزگان تخصیص داده شده است.

بین  اقلام در  توزیع  به  اشاره  با  امداد کشور  رئیس کمیته 
سیل زدگان، تصریح کرد: با توجه به اینکه تعدادی پتو در 
این زمان بین سیل زدگان توزیع شده است، انشالله بخش 
دوم وسایل نیز در این هفته و یا اوایل هفته آینده به این 

افراد تحویل داده می شود.
بختیاری خاطرنشان کرد: طبق بازدید میدانی که از مناطق 
سیل زده هرمزگان داشته ام بسیاری از واحدهای مسکونی 
قابل سکونت نیستند و باید صد در صد تخریب و به کمک 

نهادهای مختلف منزل برای این افراد ساخته شود.

خبـر

خلیج  ستاره  نفت  شرکت  مدیرعامل  من-  هرمزگان 
انتقال  لوله  خط  اتصال  و  دیدگی  آسیب  گفت:  فارس 
فنی  توان  بر  تکیه  با  پالایشگاه  این  به  گازی  میعانات 
رفع  شرکت  این  جوان  متخصصان  کارگروهی  و 
شد.محمدعلی دادوربا اعلام این خبر به رسانه ها در این 
خصوص افزود: باتوجه به بارندگی های هفته گذشته در 
هرمزگان و وقوع سیلاب، بستر رودخانه کل در حوالی 
روستای گچین تغییر کرد و این سیلاب به مسیر خط 
لوله انتقال میعانات گازی پالایشگاه ستاره خلیج فارس 

وارد شد.
انتقال  لوله  خط  استانداردها  مطابق  داد:  ادامه  وی 
میعانات گازی در بستر رودخانه ایمن سازی شده است 
رودخانه، سیلاب  از  دورتر  فواصل  در  وقوع سیل  با  اما 
به مسیر اطراف خط لوله انتقال خوراک این پالایشگاه 
تغییر مسیر داد و با توجه به فشار وارده از ۲ نقطه دچار 

آسیب دیدگی شد.
شیرهای  رخداد،  وقوع  زمان  در  اینکه  بیان  با  دادور   
از  پس  داشت:  اظهار  کردند،  مسدود  را  مسیر  خودکار 
رسیدن خط بانان شیرهای بزرگ تر بالادستی نیز بسته 
شود  پیشگیری  بیشتر  احتمالی  خسارات  از  تا  شدند 
و  اعزام  حادثه  محل  به  عملیاتی  نیروهای  بلافاصله  و 

عملیات  ترمیم خط انتقال آغاز شد.
تشریح  در  فارس  خلیج  ستاره  نفت  شرکت  مدیرعامل 

یادآورشد:  لوله  دیدگی خط  آسیب  رفع  برای  ها  اقدام 
مسیر جدید  اطراف  در  اخیر ۲ سد خاکی  روزهای  در 
شناسایی  دیده  آسیب  های  لوله  و  شد  احداث  سیلاب 

شدند.
مسیر سیلاب،  در  ها  لوله  قرارگیری  اینکه  بیان  با  وی 
با دشواری های فراوانی  را  عملیات رفع آسیب دیدگی 
نفت  داد: متخصصان شرکت  ادامه  بود،  کرده  رو  به  رو 

در  وقفه  بی  جهادی  اقدام های  با  فارس  خلیج  ستاره 
چندین شبانه روز این دو خط لوله را به یکدیگر اتصال 
دادند و ارتباط خط لوله برقرار شد تا دریافت میعانات 
گازی از میدان مشترک پارس جنوبی از سرگیری شود.
مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس اظهار کرد: با 
وجود این شرایط عملیات تولید پالایشگاه ستاره خلیج 
فارس لحظه ای با وقفه رو به رو نشد و روزانه افزون بر 

۴۳ میلیون لیتر بنزین تولیدی خود را با توجه به نیاز 
فرآورده  پخش  و  پالایش  ملی  شرکت  به  کشور  بیشتر 

های نفتی تحویل داد.
را  فارس  خلیج  ستاره  پالایشگاه  وظایف  از  یکی  وی 
برداشت صیانتی از میدان مشترک گازی پارس جنوبی 
کشتی  یک  مدت  این  در  کرد:  خاطرنشان  و  تصریح 
میعانات گازی را از مخازن این میادین بارگیری کردند و 
با هماهنگی و برنامه ریزی های صورت گرفته با مدیریت 
نظارت بر تولید و امور بین الملل وزارت نفت، برداشت 
میعانات گازی را در سطح مطلوب حفظ کردیم تا فشار 
گاز طبیعی در کشور با توجه به فصل زمستان و نیاز هم 

وطنان با افت مواجه نشود. 
دادور در پایان با بیان اینکه اتصال خط لوله برای دریافت 
همچون  گفت:  است،  شده  برقرار  پالایشگاه  خوراک 
گذشته۵۰۰ هزاربشکه در روزدریافت خوراک بزرگترین 

پالایشگاه میعانات گازی جهان را خواهیم داشت. 
به گفته وی خط لوله پالایشگاه ستاره خلیج فارس که 
مسیری  کردن  طی  از  پس  دارد،  طول  کیلومتر   ۳۸۸
هرمزگان  و  فارس  بوشهر،  های  استان  از  صعب العبور 
مسئولیت  که  می رسد  خلیج فارس  ستاره  پالایشگاه  به 
انتقال تنها بر عهده این  نگهداری و تعمیرات این خط 

شرکت است.

حضور  با  کشور  اصناف  بسیج  سازمان  رئیس  من-  هرمزگان 
ایران ضمن بازدید از ظرفیت ها و  در بزرگ ترین بندر تجاری 
بخش های مختلف این مجتمع بندری بر ضرورت ایجاد قرارگاه 
اقتصادی استانی با محوریت بسیج اصناف در هرمزگان تأکید 

کرد.
غلامرضا حسن پوردر حاشیه این بازدید با ورود به بزرگ ترین 
دغدغه های  ایران،  اسلامی  جمهوری  اقیانوس پیمای  کشتی 
موجود در بخش حمل و نقل کالا را بررسی کرد و اظهار کرد: 
تلاش داریم تا با شناسایی تهدیدها و فرصت ها و دسته بندی 
معیشت  توسعه  برای  را  عملی  و  علمی  راه کارهای  مشکلات، 
و  دولت  مشترک  تخصصی  کمیسیون های  در  مردم  سفره  و 

بسیج ارائه دهیم.
رئیس سازمان بسیج اصناف کشور در بازدید از محوطه تخلیه 
زمان  کاهش  کرد:  عنوان  گندم،  فله  نگهداری  انبارهای  و 
در  گندم  نگهداری  و  حمل  کیفی  ارتقای  و  تسریع  ترخیص، 
محوطه اسکله موضوعی است که باید در کارگروه های تخصصی 
مورد بررسی قرار گیرد .حسن پور با تأکید بر اهمیت تفاهم نامه 

مشترک دولت و سازمان بسیج مستضعفین در زمینه نظارت 
بر بازار، خاطرنشان کرد: بررسی فرایند تأمین کالا از مبدأ تا 
که  قیمت هاست  کنترل  و  نظارت  برای  گام  مهم ترین  مصرف 
با  اقتصادی  قرارگاه  در  حاضر  متولی  دستگاه های  همکاری  با 

محوریت بسیج اصناف محقق خواهد شد.
وی تشکیل قرارگاه اقتصادی هرمزگان را کارشناسی ترین اقدام 
برای کمک به افزایش نظارت ها و سرعت بخشیدن به تأمین 
دستگاه هایی  کرد:  تصریح  و  دانست  کشور  در  کالا  توزیع  و 
نظیر گمرک، بنادر، جهاد کشاورزی، بانک ها، صمت، اتاق های 
اصناف، تعاون، بازرگانی و ... با محوریت بسیج اصناف می توانند 
راهگشای  اقتصادی،  قرارگاه  تشکیل  و  همفکری  و  تعامل  با 

مشکلات و توسعه سفره مردم باشند.
رئیس سازمان بسیج اصناف و فعالان اقتصادی کشور در پایان 
قرارگاه  راه اندازی  راستای  در  که  است  ضروری  شد:  یادآور 
فعالان  کلیه  و  مذکور  دستگاه های  تخصصی  بسیج  اقتصادی، 
اقتصادی به سازمان بسیج اصناف بازاریان و فعالان اقتصادی 

واگذار شود.

هرمزگان من- این روزها، حال و روز کشاورزان منطقه 
در  آسا  های سیل  باران  و  سرما  نیست.  سیاهو خوش 
نارنگی  باغات  به  گذشته خسارت سنگینی  های  هفته 

آنها وارد کرده و از بین رفته است.
دانشگاه  مدرس  سیاهوئی  عامری  محمود  باره  این  در 
از پرخاصیت  نارنگی یکی  و فعال رسانه ای می گوید: 
که  است  زمستانی  های  میوه  ترین  خوشمزه  و  ترین 
آن  مصرف  و  است  مختلف  های  ویتامین  از  سرشار 
زمان  از  و بی شک  توصیه می شود  قلب  تقویت  برای 
های گذشته تاکنون مرغوب ترین نارنگی های ایران به 
عقیده صاحب نظران در منطقه سیاهو کشت می شده 
نارنگی جنوب  و می شود و این منطقه  تامین کننده 

در کشور است. 
منطقه سیاهو در ۸۰ کیلومتری شمال بندرعباس قرار 
دارد که نارنگی یکی از مهم ترین و تک محصول ترین 

این منطقه است که مورد توجه ایرانیان بوده و هست.
از منطقه سیاهو هرچه بگوییم، باز هم ناگفته ها باقی 
است. کافی است یکبار به منطقه کوهستانی و توریستی 
سیاهو سفرکنید تا همیشه طعم خوش نارنگی و زیبایی 
این  این منطقه مذاق جانتان را شیرین کند و خاطره 
متاسفانه  بماند .  یادگار  به  برایتان  همیشه  تا  شیرینی 
عدم امنیت شغلی کشاورزان در هرمزگان از موارد عمده 

ای است که زندگی شغلی کشاورزان را به مخاطره می 
دانستن  اهمیت  بی  و  توجهی  بی  بدلیل  بار  اندازد.این 
سیاهو  منطقه  کشاورزان  کشور؛  و  استان  مسئولین 
نارنگی  اند و قصد دارند که تمام درختان  خسته شده 

شان را از ریشه در بیاورند.
باغداران  از  بسیاری  است.  مردم سیاهو  نارنگی شناسه 
به دلیل سرمازدگی،۸۰ درصد محصول خود را از دست 
داده اند. رسیدگی به این وضعیت، یک مطالبه به حق 

مردم انقلابی و سخت کوش منطقه سیاهو است. مردم 
استانداری  در  بحران  کمیته  تشکیل  خواستار  منطقه 
استان،  در  دولت  عالی  نماینده  حضور  با  هرمزگان 
وزارت  نماینده  و  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
جبران  برای  ویژه  اعتباری  تا  هستند  کشاورزی  جهاد 
و  علمی  راهکار  آینده  برای  و  دیده شود  این خسارات 

منطقی ارائه شود.
در حال حاضر با پیشرفت های روز افزون، منطقه سیاهو 

و  جمعیت  به  باتوجه  و  انسانی  های  سرمایه  وجود  با 
منطقه جغرافیایی آن در زمینه نیروی انسانی پیشگام و 

سرآمد در استان هرمزگان است.
سوال ما از دولتمردان و مسئولین استان این است که 
آیا میزان حمایت دولت از بخش کشاورزی دیده شده 

است؟
برای پرداخت تسهیلات و تمدید وام های کشاورزی که 
بار سنگین آن خم شده است چه  این  زیر  کمر مردم 

تصمیمی گرفته شده است؟
از  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان  و  دولت  نقش 

کشاورزان آسیب دیده حمایتی خواهد بود، یا خیر؟
آیا در این زمینه تامین اعتبار لازم برای جبران خسارات 
تدابیری  کشاورزان  با  مناسب  ارتباطات  برقراری  و 

اندیشیده خواهد شد؟
در پایان از دلسوزان نظام و کسانی که حامی کشاورزان 
ایجاد  با  و  اعتبار  تامین  با  کنیم  می  تقاضا  هستند؛ 
کاهش  باعث  که  مناسب  سردخانه  نگهداری  سیستم 
دور ریزهای نارنگی و دیگر محصولات می شود به این 
آرزوی دیرینه کشاورزان و نارنگی کاران منطقه تحقق 
بخشند  و حتی امکان صادرات این محصول باکیفیت 
به کشورهای همسایه را برای این قشر زحمتکش فراهم 

سازند.

امسال،  فجر  دهه  در  گفت:  هرمزگان  آبفاي  مدیرعامل  من-  هرمزگان 
تعداد ۱۰ پروژه آبرسانی در مجموع با اعتبار یکهزار و ۷۲۵ میلیارد ریال 

آماده افتتاح و کلنگ زنی است.
»امین قصمي« افزود: از این تعداد 6 پروژه با اعتبار ۴۲۵ میلیارد ریال در 
شهرستانهای بندرعباس، بندرلنگه، و قشم تکمیل و  آماده افتتاح بوده و 
تعداد ۴ پروژه نیز در شهرستانهای جاسک، سیریک، بشاگرد و بستک با 

اعتبار یکهزار و ۳۰۰ میلیارد ریال آماده کلنگ زنی است.
وی ادامه داد: از جمله مهمترین این پروژه ها، طرح آبرسانی به غرب 
جناح  و  بستک  به  چارک  کن  شیرین  آب  انتقال  اجرای خط  جاسک، 
آباد  معتمد  و  نقاشه  روستاهای  توزیع  شبکه  و  انتقال  خط  اجرای  و 

شهرستان قشم است که پیش از این فاقد شبکه آبرسانی بوده اند.
به گفته قصمی؛ در دهه فجر امسال پروژه های آبرسانی به روستاهای 
چاه احمد، چاه دراز و کلات، اصلاح و توسعه شبکه توزیع آب در سطح 
شهرستان بندرعباس و روستاهای قشم و بازسازی ایستگاه پمپاژ درکوه 
انتقال  اجرای خط  همچنین  شود.  می  برداری  بهره  و  افتتاح  گوران  و 
آبرسانی به روستاهای زاج و و داربست سیریک، طرح آبرسانی به غرب 

جاسک و روستاهای زرآباد و مرانگ و احداث مخزن هزار مترمکعبی و 
خط انتقال آب شیرین کن چارک به بستک و جناح از دیگر پروژه های 

آماده کلنگ زنی در دهه فجر است. 
* پروژه های شاخص نهُ ماهه سال 1400

نهُ ماهه  با اشاره به پروژه های شاخص  ادامه  آبفا استان در  مدیرعامل 
سال ۱۴۰۰، اظهار داشت: امسال پروژه های شاخص زیادی در دست 
اجرا داشتیم که اثربخش ترین آن ها شامل؛ بهره برداری از طــرح ملــی 
آبرســانی به شهر گوهران و ۱۳ روستای مسیر شهرســتان بشــاگرد، 
آغاز عملیات اجرایی طرح آبرسانی از دشت تلنگ به شهرستان سیریک 
و در بخش فاضلاب نیز افتتـاح پـروژه تصفیـه خانـه و شـبکه فاضــلاب 
فاضــلاب  طــرح  نخســتین  عنوان  به  مینــاب  »تیــاب«  روســتای 
ریال  میلیارد  و ۵۸۰  یکهزار  اعتبار  با  مجموع  در  اســتان،  روســتایی 

است. 
به  پساب  انتقال  اجرایی  عملیات  آغاز  کرد:  تصریح  مسئول  مقام  این 
صنایع مولد هرمزگان به عنوان مطالبه دیرین مردم بندرعباس از دیگر 
پروژه های تاثیرگذار در سال ۱۴۰۰ است که با اعتباری بالــغ بــر ۲۰ 

هــزار میلیــارد ریـال وارد فاز عملیاتی شد.
با  افتتاح آب شــیرین کــن مهــدی آبـاد بندرعبـاس  وی همچنین، 
ظرفیت ۱۵۰ مترمکعب در روز  و بهره مندی ۴ روسـتا بـا جمعیتـی 
بالـغ بـر ۹۲۲ نفـر از نعمـت آب شـیرین، اجرایي فاز ۱ طرح انتقال آب 
از تصفیه خانه جاسک به روستاهای غرب و کلنگ زنی طرح آبرسانی 
خط انتقال آب خلیج فارس به روستای رضوان را از دیگر پروژه های اجرا 

شده و یا در حال اجرای امسال عنوان کرد.

میعانات گازی پالایشگاه ستاره آسیب دیدگی خط لوله دریافت 
خلیج فارس عملیات رفع شد

رنجی که باغداران می کشند؛

ضرورت ایجاد قرارگاه اقتصادی با محوریت بسیج اصناف در هرمزگان

همزمان با دهه فجر؛

10 پروژه آبرسانی در هرمزگان به بهره برداری می رسد

نارنگی؛ محصول پرآوازه سیاهو در حال نابودی
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هفته نامه

عضو شورای شهر تاکید کرد؛ 

ضرورت معرفی خلاقیت مردم 
بندرعباس به دنیا

درجهت  باید  شهرخلاق  گفت:  بندرعباس  شهر  شورای  عضو  من-  هرمزگان 
هنرمندان  اقتصادی  دغدغه های  و  بردارد  گام  دنیا  به  مردم  خلاقیت  معرفی 

حوزه صنایع دستی را کاهش دهد.
اسلامی شهر، شهردار  اعضای شورای  مشترک  نشست  در  نژاد  کناری  احمد 
بندرعباس و دبیرکل کمیسیون ملی یونسکو و در بازدید از نمایشگاه عرضه 
و  ملی  عنوان  یک  بندرعباس  گفت:  بندرعباس  خانگی  مشاغل  محصولات 
و  مردم  منافع  جهت  در  احسن  نحو  به  عنوان  این  از  باید  و  دارد  را  جهانی 

هنرمندان حوزه صنایع دستی استفاده شود.
وی افزود: تعامل و ارتباط با دیگر شهرهای خلاق در دنیا نیاز به رایزنی های 
کلان دارد که دبیر کل کمیسیون ملی یونسکو می تواند شهرداری  را در این 

راه کمک کند.
رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای شهر بندرعباس اظهار کرد: استفاده 
از ظرفیت های موجود در عنوان شهر خلاق باید به سمت سویی حرکت کند 
و  داده شود  نشان  عباس  بندر  نقاط شهر  همه  در  مردم  هنر  و  که خلاقیت 
حوزه گردشگری شهرداری می تواند با روش های مختلف به این مسئله کمک 
بسترهای فرهنگی  در  باید  شهرداری ها  امروزه  کرد:  تصریح  نژاد  کند.کناری 
هنری اجتماعی قدرتمند عمل کنند زیرا آن مباحث خدمات شهری و عمرانی 
همچنان به طور پیوسته در شهر جریان دارد، اما جریان سازی های فرهنگی 
و اجتماعی، مقطعی و مداوم نیست و اگر این جریان سازی ها به شکل مدون 

و مداوم اتفاق بیفتد شهر، یک بستر توسعه یافته در همه ابعاد خواهد بود.
کناری نژاد گفت: شهرداری ها به عنوان یک نهاد نیمه دولتی وظیفه سنگینی 
نمایان  دیگر  سازمان های  از  بیشتر  شهرها  در  آن ها  نقش  و  دارند  به عهده 
می شود بر همین اساس هر فرایندی که مردم محور و در جهت نشان دادن 
توانایی ها و خلاقیت های مردم باشد قطعاً از یک همگرایی و همسویی وسیعی 

برخوردار است.
عضو شورای ششم شهر بندرعباس بابیان اینکه از سال 9۸ این عنوان جهانی با 
تلاش شهردار وقت به شهر بندرعباس داده شد ابراز امیدواری کرد که شورای 
شهر و شهردار امانت دار خوبی برای این عنوان باشند و در جهت ارتقا آن گام 
بردارند زیرا ماهیت شهر خلاق و عملکرد آن باید برای مردم شهر ملموس و 
این مسیر  در  را  رویکردها  و  تغییرات  و هنرمند  تا مردم  باشد  قابل مشاهده 

بپذیرند و همراه شوند.

***
نفرات دهمین جشنواره ادبی یوسف 

در بندرعباس معرفی شدند
هرمزگان من- دهمین جشنواره ملی ادبی یوسف با معرفی نفرات برگزیده در 

بندرعباس به کار خود پایان یافت.
رئیس سازمان ادبیات و تاریخ دفاع مقدس در اختتامیه دهمین جشنواره ادبی 
یوسف در بندرعباس گفت: سه هزار و ۴۴6 اثر از سراسر کشور به دبیرخانه این 

جشنواره فرستاده شد که از این شمار ۲۰ اثر برگزیده شد.
موضوعات  با  این جشنواره  داستانهای  افزود:  بایرامی  عباس  پاسدار  سرهنگ 

دفاع مقدس، جبهه مقاومت، مدافعان امنیت و سلامت است.
وی گفت: ۱۵ نفر در این جشنواره شایسته تقدیر و به ۵ نفر نیز جایزه ویژه 

جشنواره تعلق گرفت.
رئیس سازمان ادبیات و تاریخ دفاع مقدس گفت : آثار برگزیده این جشنواره 

در کتابی به چاپ رسیده است که امروز از آن رونمایی شد
بایرامی افزود: دهمین جشنواره ملی ادبی یوسف کار خود را از خرداد امسال 

آغاز کرده بود.
وی گفت: مراسم پایانی یازدهمین جشنواره ملی یوسف نیز خرداد سال آینده 

در خرمشهر برگزار می شود.
این  در  هم  مقدس  دفاع  های  ارزش  نشر  و  آثار  بنیاد حفظ  رئیس  جانشین 
و  حاضر  نسل  به  مقدس  دفاع  پیام  رساندن  بنیاد،  این  وظیفه  گفت:  مراسم 

آینده است.
امیر سرتیپ نبی سهرابی افزود: دفاع مقدس الگو گرفته از قیام امام حسین)ع( 
و عاشورا است و رساندن پیام آن رسالتی مانند پیام رسانی حضرت زینب )س( 

به جهانیان است.
وی گفت: رساندن پیام دفاع مقدس یک وظیفه است که باید از گنجینه آن 
استخراج، و به جوانان و نوجوانان عرضه شود. جانشین رئیس بنیاد حفظ آثار و 
نشر ارزش های دفاع مقدس گفت: داستان کوتاه روایتی شیوا و خلاق با گروه 
محدودی از شخصیت هاست که هدفی را دنبال می کند و به آسانی می تواند 

منظور خود را به جامعه هدف و خواننده برساند.
امیر سرتیپ سهرابی افزود: تاکنون تنها به مضامینی مانند شهادت، ایثار، از 
خود گذشتگی، دفاع از وطن، آب و خاک و ناموس، و فرهنگ عاشورایی دفاع 
مقدس به جامعه عرضه شده اما هنوز داستان هایی که بتواند لحظه های ناب 

دفاع مقدس را به خوبی به تصویر بکشد، تولید نشده است.
جانشین رئیس بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس گفت: ما باید 
ذائقه نسل امروز را بشناسیم و متناسب با همان محتوا و داستان تولید کنیم.

امیر سرتیپ سهرابی افزود: جامعه هدف ما کودکان، نوجوانان، جوانان و آینده 
سازان کشور هستند.

به  باید  که  داشتند  بدیلی  بی  نقش  دفاع مقدس  بانوان در هشت  وی گفت: 
آن پرداخته شود.

جانشین رئیس بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس افزود: در زمان 
دفاع مقدس هرمزگان خط مقدم نبرد در حوزه های اقتصادی و دریایی بود.

امیر سرتیپ سهرابی افزود: رزمندگان اسلام از جمله سپاه پاسداران، دریابانان 
و مرزبانان تواستند مقابل دشمن و استکبار بایستند و نیروی دریایی هزاران 

محموله و شناور اقتصادی را به کشور محافظت و همراهی کرد.
جانشین رئیس بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس افزود: استکبار 
جهانی و در راس آنها امریکا در این منطقه هواپیمای ما را با۲۹۰ سرنشین 

هدف قرار داد و به شهادت رساند.
با استفاده از فضای مجازی می توان دفاع  امیر سرتیپ سهرابی گفت: امروز 

مقدس را به نسل حاضر و آینده معرفی کرد.

خبر

هفت مرکز پزشکی غیرمجاز در 
بندرعباس پلمب شد

راستای  در  گفت:  هرمزگان  دادگستری  کل  رئیس  من-  هرمزگان 
اجرای دستورالعمل نظارت و پیگیری حقوق عامه، با هماهنگی مقام 
قضایی، سربازان گمنام امام زمان )عج( و تیم های گشت و نظارت 
سازمان نظام پزشکی استان، هفت مرکز پزشکی غیرمجاز را در شهر 

بندرعباس شناسایی و پلمب کردند.
غیرمجاز  مراکز  این  افزود:   خبرنگاران  جمع  در  قهرمانی  مجتبی 
افراد  کارگیری  به  با  و  مجازی  فضای  در  گسترده  تبلیغات  با 
غیرمتخصص و بدون مدرک پزشکی، اقدام به عمل های خطرناک 

زیبایی در مکان های غیر استاندارد می کردند.
وی ادامه داد: گردانندگان این مراکز دارای تخلفات و سوء استفاده 
های متعدد بوده اند که پس از شناسایی با حضور مأموران در محل، 
این  گردانندگان  و  عوامل  از  تعدادی  یاد شده،  اماکن  پلمب  ضمن 

مراکز غیرمجاز نیز دستگیر شدند.
نداشتن  و  پزشکی  امور  در  دخالت  دلیل  به  کرد:  تصریح  قهرمانی 
فاقد  افراد  از  استفاده  به  توجه  با  همچنین  و  فعالیت  برای  پروانه 
برای  قضایی  پرونده  شود،  می  محسوب  جرم  که  پزشکی  مدرک 
بندرعباس  انقلاب  و  دادسرای عمومی  در  که  تشکیل شد  متهمان 

در حال رسیدگی است.
این مقام قضایی از پزشکان خواست، اجازه ندهند که از مدارکشان 
در مراکز غیرمجاز استفاده شود و هشدار داد با توجه به مخاطرات 
و عواقب منفی چنین اقداماتی برای سلامت و بهداشت عمومی، در 
صورت مشاهده مواردی از این دست با متخلفین به شدت برخورد 

خواهد شد.
رئیس کل دادگستری هرمزگان تأکید کرد: ضرورت دارد شهروندان 
فریبنده  تبلیغات  به  اعتماد  با  را  خانواده شان  و  خود  سلامتی 
سودجویان به خطر نیندازند و برای دریافت خدمات پزشکی، فقط 
به مراکز دارای مجوز قانونی مراجعه کنند و در صورت مشاهده هر 
گونه تخلف بهداشتی و درمانی، مراتب را به مراجع قضایی و انتظامی 
یا دستگاه های نظارتی وابسته به وزارت بهداشت- درمان و آموزش 

پزشکی گزارش کنند.

***
مهلت ارسال آثار جشنواره فیلم 

اردیبهشت تمدید شد
هرمزگان من-  دبیر اجرایی جشنواره فیلم اردیبهشت هرمزگان از 

تمدید مهلت ارسال آثار به دبیرخانه جشنواره خبر داد.
علیرضا زارعی افزود: با توجه به اعلام آمادگی و حضور فیلمسازان 
به این دوره از جشنواره آثار متعددی هنوز در مرحله تولید و فنی 
هستند.وی ادامه داد: این موضوع پس از بررسی در کمیته اجرایی 
جشنواره مطرح و نتیجه بر تمدید مهلت ارائه آثار تا یکم اسفندماه 

مورد تصویب قرار گرفت.
 دبیر اجرایی جشنواره فیلم اردیبهشت هرمزگان در پایان خاطرنشان 
در  رقابتی  به صورت  ماه ۱۴۰۱  اردیبهشت  در  این جشنواره  کرد: 

بندرعباس برگزار می شود.

***
معاون آبخیزداری منابع طبیعی هرمزگان: 

2۳ طرح منابع طبیعی هرمزگان 
دهه فجر افتتاح می شود

هرمزگان من- معاون آبخیزداری منابع طبیعی وآبخیزداری هرمزگان از 
بهره برداری ۲۳ طرح در ۸ شهرستان این استان با صرف بیش از ۲۳۱ 

میلیارد ریال اعتبار همزمان با گرامیداشت دهه مبارک فجر خبر داد.
بستک،  شهرستان های  در  پروژه ها  تعداد  این  گفت:  پوربلیغی  مجید 
بندرلنگه، بندرخمیر، بندرعباس، میناب، بشاگرد، جاسک و حاجی آباد 

اجرا می شود.
نهالکاری، ساخت  بیولوژیک  عملیات  شامل  این طرح ها  داد:  ادامه  وی 
سازه های سنگی ملاتی، پخش سیلاب، توسعه جنگل با بذر، احداث بند 

خاکی و دیگر طرح های آبخیزداری مانند سرریز است.م
عاون آبخیزداری اداره کل منابع طبیعی وآبخیزداری هرمزگان با اهمیت 
توسعه روز افزون منابع طبیعی در بخش های مختلف اضافه کرد: حجم 
است. مترمکعب  میلیون   ۴۳۱ از  بیش  ها  سازه  این  آبگیری  نوبت  هر 
استان  در  آبخیزداری  عملیات  انجام  ویژه  جایگاه  به  اشاره  با  پوربلیغی 
هرمزگان؛ خاطرنشان کرد: پروژه های آبخیزداری اجرا شده در دهه فجر 
مهار و کنترل سیلاب و استحصال رواناب، حفاظت خاک را در پی خواهد 

داشت.
طرح  تعداد  این  برداری  بهره  با  ۴6۲نفر  کم  دست  اشتغالزایی  به  وی 
وآبخیزداری  طبیعی  منابع  کل  اداره  آبخیزداری  کرد.معاون  اشاره  ها 
خاک،  حفاظت  را  آبخیزداری  های  سازه  اجرای  از  هدف  هرمزگان؛ 
کنترل سیلاب، استحصال رواناب و تقویت سفره های آب زمینی، رونق 

کشاورزی و دامداری عنوان کرد.

خبر

شرکت  مدیره  هیئت  رئیس  من-  هرمزگان 
ماه  دنیای  هنری  فرهنگی  محصولات  توسعه 
سال  درسه  بوکتاب  مجموعه  گفت:   پیشونی 
رضایت  توانسته  بندرعباس   در  خود  فعالیت 
جلب  را  هرمزگان  استان  و  شهر  این  مردم 
مراسم  در  که  صدیقی  توکل  کند.محمدرضا 
سومین سال فعالیت بوکتاب سخن می گفت 
افزود: استقبال مردم  ازجشن سالگرد فعالیت 
شهروندان  که  دهد  می  نشان  مجموعه  این 
دارند  رضایت  بوکتاب  فروشگاه  از  بندرعباس 
امیدواریم  کند،  می  تر  سنگین  مارا  وظیفه  و 

بتوانیم محصولات بیشتری عرضه کنیم.
وی همچنین گفت: شرکت توسعه محصولات 
طی  پیشونی  ماه  دنیای  هنری  فرهنگی 
حوزه  به  است  کرده  فعالیت  که  سال هایی 
کودک و نوجوان بیشتر توجه کرده است چرا 
که این افراد می توانند در آینده موفقیت هایی 
را برای کشور رقم بزند.وی افزود:دوست داریم 
مردم  همه  خانه  در  فروشگاه  این  محصولات 
ناشران  محصولات  و  شود  دیده  بندرعباس 
از  و  برسد  به دست همه مردم کشور  شرکت 
آن بهره مند شوند. مدیرعامل شرکت توسعه 
محصولات فرهنگی هنری دنیای ماه پیشونی 
ماه  دنیای  شرکت  گفت:  مراسم  این  در  نیز 
پیشونی تلاش کرده است که به فرهنگ کشور 

خدمت نماید.
پیش  سال  هفت  کرد:  خاطرنشان  نیا  عابدین 
شرکت با شعار گسترش ویترین کتاب کودک 
و نوجوان در تهران آغاز به کار کرد و بعد از 
آن به فکر گسترش این فروشگاهها در سطح 
دوم  شعبه  کرد:  اضافه  وی  افتادیم.  کشور 
فروشگاه در بندرعباس افتتاح شد که تاکنون 
خوشبختانه با استقبال بسیار خوبی روبرو شده 

است. 
داد: سومین شعبه، شش  ادامه  وی همچنین 

ماه پیش در مشهد راه اندازی شد.
گفت:  پیشونی  ماه  دنیای  شرکت  مدیرعامل 
و  دهیم  انجام  فرهنگی  کار  بخواهیم  اگر 
نتیجه بسیار خوبی از آن بگیریم باید بر روی 
مملکت  این  سازان  آینده  عنوان  به  کودکان 
سرمایه گذاری کنیم.وی به استفاده از نیروهای 
بومی در فروشگاههای بوکتاب اشاره و عنوان 
کرد: یکی از نقاط قوت این فروشگاهها استفاده 
است  استان  بومی  کارکنان  و  مدیریت  از 
دلگرم  راه  ادامه  به  را  ما  آنها  خوب  عملکرد  

کرده است.
سایر  در  که  تلاش هستیم  در  داد:  ادامه  وی 
راه  را  فروشگاه ها  این  نیز  کشور  شهرهای 
اندازی کرده تا دسترسی کودکان و نوجوانان 
به حمایت  اشاره  با  وی  آسان شود.  کتاب  به 
اندازی  راه  برای  مسئولین  سوی  از  که  هایی 
این فروشگاه شده خاطرنشان کرد: اگر حمایت 
کار  نداشت  وجود  استان  در  مسئولین  های 
برای ما سخت می شد و شاید نمی توانستیم 

این راهی را که آغاز کرده ایم ادامه دهیم.
کشور  در  فرهنگی  کالای  داشت:  اظهار  وی 
ما غریب است اما نگاه پدرها و مادرها به این 
حرکت  سمتی  به  و  است  شده  عوض  مقوله 
می کنند که این محصولات را در سبد خانواده 

این  اگر  داد:  ادامه  نیا  عابدین  می دهند.  قرار 
نتایج  شاهد  آینده  در  کند  پیدا  ادامه  روند 
وی  بود.  خواهیم  زمینه  این  در  خوبی  بسیار 
با اشاره به اینکه صنایع استان از این مجموعه 
نیز حمایت می کنند خاطرنشان کرد: برخی از 
صنایع استان هرمزگان به مقوله فرهنگی ورود 
کرده و با اهدای بن خرید فرهنگی در جهت 
ترویج کتاب و کتابخوانی کارکنان خود اقدام 
نیز  کرده اند.مدیر فروشگاه بوکتاب بندرعباس 
این فروشگاه  اندازی  این مراسم گفت: راه  در 
کتاب  به  ها  خانواده  آسان  با هدف دسترسی 
و  کودکان  مطالعه  سرانه  افزایش  و  کودک 

نوجوانان انجام شده است.
ارائه  بر  علاوه  کرد:  عنوان  درویشی  شقایق 
کتاب و محصولات فرهنگی در این فروشگاه، 
برای  رایگان  برگزاری کارگاه های آموزشی  با 
کودکان در جهت بالا بردن سطح فرهنگی آنها 

انجام می شود. 
وی با تقدیر از مدیر کل فرهنگ ارشاد اسلامی 
تاکنون  کرد:  عنوان  استانی  ناشران  و  استان 
مسئولان  سوی  از  خوبی  بسیار  های  حمایت 

و ناشران استان از این مجموعه شده است.
به گفته وی، دربوکتاب، مجموعه ای کامل از 
کتاب های ویژه کودک و نوجوان وجود دارد.

در این مجموعه 20 هزار عنوان کتاب در حوزه 
در  کتاب  هزارعنوان   15 و  نوجوان  و  کودک 

حوزه بزرگسالان عرضه می شود.
هرمزگان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
از  یکی  مطالعه  و  گفت:کتاب  مراسم  دراین 

مهمترین شاخص های تمدن اسلامی است.
ایجاد دو هزار متر  افزود:  اسمعیل جهانگیری 
مربع فضای عرضه ی کتاب و تنوع کم نظیر 
عناوین، ظرفیتی بی بدیل برای کتاب دوستان 

هرمزگانی ایجاد کرده است.
آن  نقش  و  مطالعه  و  کتاب  اهمیت  به  وی 
بیان  و  کرد  اشاره  اسلامی  تمدن  معرفی  در 
ماندگارترین  و  مهمترین  بعنوان  داشت:کتاب 
و  گسترش  در  تواند  می  بشری  تاریخ  سند 
داشته  سزا  به  نقشی  اسلامی  تمدن  معرفی 
باشد و از این منظر باید مورد توجه ویژه قرار 

گیرد.
هرمزگان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
مطالعه  به  رهبری  معظم  مقام  ویژٍه  نگاه  به 
ولایت  عظمای  مقام  داشت:  بیان  و  پرداخت 
به گفته ی  و  ترین شخص هستند  کتابخوان 
و  مطالعه  صرف  ایشان  زمان  بیشتر  نزدیکان 
الگو  ایشان بهترین  کتاب خواندن می شود و 
برای ترویج فرهنگ مطالعه در جامعه هستند. 
و  کتاب  به  مندی  علاقه  ایجاد  به  جهانگیری 
گفت:  و  کرد  اشاره  کودکی  دوران  از  مطالعه 
همه علما و عالمان بر ترویج مطالعه از دوران 
کودکی تاکید کرده اند و حتی در علم نوین بر 
بارداری  دوران  در  کتاب خواندن  مثبت  تاثیر 
برای جنین تاکید شده است.وی افزود: سرانه 
تمدن  شایسته  جامعه   در  کتاب  مطالعه 
علاوه  باید  این خصوص  در  و  نیست  اسلامی 
بر ترویج فرهنگ مطالعه برای همه ی اقشار، 
زمینه ی لازم برای دسترسی عموم به کتاب 

مناسب و ارزان نیز فراهم شود.

 بنی آدم اعضای یکدیگرند            که درآفرینش زیک گوهرند
 چو عضوی به درد آورد روزگار       دگر عضوها را  نماند قرار

این دو بیت از شعر حکیم سخن فردوسی پارسی گو، وصف حال کسانی 
است که درحوادث و بلایای طبیعی به یاری آسیب دیدگان می شتابند.

این سرزمین همواره در معرض حوادث و بلایای طبیعی گوناگونی قرار 
دارد و روزانه عده ای بر اثر این حوادث، جان و مال خود را از دست 

می دهند.
استان هرمزگان طی ماه های گذشته شاهد حوادث مختلفی بود.

آبان  در  آن  اطراف  مناطق  و  فین  زلزله  و  جاسک  پارسال  سیل  از   
امسال گرفته تا سیل شهرستان های میناب و رودان که خانه بسیاری 
از ساکنان آسیب دیده به تلی از خاک تبدیل شد و در شرق استان نیز 
سرپناه عده زیادی به زیر آب رفت. در این حوادث و از همان لحظات 
نخست، تیم های امدادی به همراه گروه های جهادی که در بین آنها 

خبرنگاران و اصحاب رسانه نیز دیده می شدند به
 یاری آسیب دیدگان شتافتند. بسیاری از این افراد و گروه ها، یکی دو 
روز پس از این حوادث، آنجا را ترک کردند. اما مرتضی آخوندی جوانی 

از جنس غیرت مدت ها پس از حوادثی که به آن اشاره شد در میان 
مردم آسیب دیده ماند ولحظه به لحظه شرایط سخت زندگی آنان را 

به تصویر کشید.
پا  میناب  و  رودان  اخیر شهرستان های  ای در سیل  رسانه  فعال  این 
شتافت  زدگان  سیل  کمک  به  جهادی  نیروهای  و  امدادگران  پای  به 
آن  در  ویرانگر  سیل  آن  از  1۴روز  به  نزدیک  گذشت  با  همچنان  و 
مناطق حضور دارد و یک تنه راوی زندگی مردمانی است که همچنان 
این جوان  نام  وعده های مسئولان هستند.  انتظار عملی شدن  چشم 
بندرعباسی از هنگامی که محاصره کشتی انگلیسی ها توسط قایق ها 

سپاه در خلیج فارس را به تصویر کشید بر سر زبان ها افتاد. 
اغراق نیست اگر بگوییم حمایت های حامد رضوانی در دورانی که در 
سمت مدیر روابط عمومی شهرداری بندرعباس حضور داشت باعث شد 

استعداد این جوان شکوفا شود.
 در روزهایی که شرایط اقتصادی آحاد ملت اصلا مناسب نیست، حرکت 
نهاد و  از  یاری  مرتضی آخوندی که بی منت و بدون چشم داشتی و 
و  شتابد  می  نیازمندان  کمک  به  شخصی  وسایل  و  هزینه  با  ارگانی 

کند  می  منتشر  مجازی  فضای  در  شرایطی  در چنین  را  آنان  زندگی 
قابل تقدیراست. اقدام او می تواند الگویی برای بسیاری از جوانان این 

خلاق  شهر  گفت:  بندرعباس  شهر  شورای  عضو  من-  هرمزگان 
بندرعباس نیازمند اعتبارات ویژه ای است. 

یونسکو  ملی  کمیسیون  دبیرکل  نشست  در  موسوی  محمدرضا  سید 
ایران با شهردار بندرعباس و اعضای شورای شهر، عنوان کرد: بندرعباس 

شهرفرهنگ، تمدن، هنر و تاریخ است.
با بیان اینکه حدود 1۸00سال پیش در کتاب ها ازمنطقه سورو  وی 
نام برده شده است، اظهار کرد: مقام معظم رهبری نیز از بندرعباس به 

عنوان شهری با تاریخ مقاومت یاد می کند.این عضو شورای ششم شهر 
بندرعباس درجمع شهرهای  پیوستن  به  اشاره  با  ادامه  در  بندرعباس 
خلاق یونسکو اضافه کرد: باید با اقدامات و کارهای مختلف،ظرفیت این 
شهر خلاق صنایع دستی و آیین سنتی بومی محلی را بیشتر به مردم 
جهان نشان دهیم. وی گفت: نزد مردم این خطه، موسیقی زبان بین 
المللی در اقسام مختلف از کار تا هنر  قابل شنیدن است. موسوی ادامه 
داد: سال ها است هنرو صنایع دستی استان هرمزگان و شهر بندرعباس 

به وسیله مردم این دیار درقلب اروپا وارد شده است. 
عضو شورای شهر بندرعباس تصریح کرد: قبل از اینکه شهر بندرعباس 
به  بندرعباس  مردم  هنر  بپیوندد  خلاق  شهرهای  جهانی  شبکه  به 

شهرهای اروپایی وارد شده بود.
وی اضافه کرد: باید شهر خلاق نه تنها معرف اقتصاد بلکه باید معرف 
ماهیت، تمدن و تاریخ این شهر نیز باشد.وی با اعلام آمادگی شورای 
و   پروژه  عنوان  تحت  آنچه  هر  گفت:  عنوان  این  حفظ  جهت  شهردر 
زیرساخت ها در موضوع شهر خلاق اجرایی شود با آن موافق هستیم. 

باید جایگاه مدیریت شهر  اینکه  بیان  با  بندرعباس  عضو شورای شهر 
در  مدیریت  این  باید  افزود:  یابد  ارتقا  بندرعباس  شهرداری  خلاق 
همان  یا  شهری  مدیریت  مستقیم  زیرنظر  که  گیرد  قرار  جایگاهی 
شهردار فعالیت کند که اگر چنین شود بهتر می تواند درمعرفی شهر 

خلاق بندرعباس عمل کند.
وی همچنین گفت: غیر از شهر بندرعباس، مناطق مختلفی از استان 
هرمزگان وجود دارد که قابلیت تبدیل به شهر خلاق را دارند که می 

توان به بندر تاریخی کنگ و جزیره هرمز اشاره کرد.
میراث  به  بلکه  ملموس  میراث  به  تنها  نه  باید  کرد:  اضافه  موسوی 
ناملموس بندرعباس نگاه ویژه ای کرد تا به توان کارهای بزرگ تری 

برای شهر خلاق بندرعباس انجام داد.
شهرداری،  کارکنان  و  شهر  اسلامی  شورای  کرد  واری  امید  ابراز  وی 
مسیرمعرفی تمدن و هویت شهر بندرعباس به جهانیان را به درستی 
پایه ریزی کنند. وی تاکید کرد: شهر خلاق بندرعباس نیازمند اعتبارات 

ویژه ای است.

عضو شورای شهر بندرعباس:

شهر خلاق بندرعباس نیازمند اعتبارات ویژه ای است

گرامی داشت سومین سال فعالیت »بوکتاب« در بندرعباس 

فعال رسانه ای که در حوادث در کنار مردم است؛

مردی برای تمام فصول


